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Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

W nawi4zaniu do wczedniej skladanych interpelacji uprzejmie proszQ

o dokoriczenie budowy kolejnego odcinka ulicy Sasankowej.

Od ulicy Witoszyriskiej do ulicy Malinowej, wraz z budowqprzeprary ( mostu)

narzeczce Zofijce.

Ulica Sasankowa jest r6wnolegla do ulicy Grodzkiej w Srodku Osiedla

Zawille, dlatego tak potrzebna jest tu droga asfaltowa z chodnikami. Ulica ta

posiada pelne uzbrojenie i jest trczQszczanaprzezpojazdy i pieszych.

Nadal problemem jest r6wniez zalewanie posesji po opadach atmosferycznych.

Informujg, Ze w sprawie ulicy Sasankowej skladalam interpeiacje

juzw 2005 roku w IV kadencji Rady Miasta Woclawek i 23.06.2015 roku

wraz z podpisami mieszkaric6w. 08.07.2015 roku otrzymalam odpowiedZ, 2e

ulica zostanie ujgta w budzecie na 2016 rok.

W imieniu mieszkaric6w Osiedla ZawiSle uprzejmie proszg

Pana Prezydenta o pomoc w tak waZnej i trudnej sprawie.
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